


CLASSIC DRIVER



1956 Alfa Romeo 1900 - CSS

CSS

Price	USD 287 288 EUR 235 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1956	Interior colour	Grey
Mileage	100 000 km / 62 138 mi	Condition	Original condition
Gearbox	Manual	Location	
Number of seats	4	Fuel type	Petrol
Number of doors	2	Exterior colour	Grey
Performance	95 PS / 70 kW / 94 BHP	Car type	Coupé
Drivetrain	2wd		

Description

A masterpiece of the Carrosseria Touring Milano!

What a magnificent bodywork as that of this Alfa Romeo 1900 CSS.

Only 599 examples built, how many are left?

Delivered in 1956 this car has been the property of the same Alfa Romeo collector for 40 years, according to him it has only 100,000 original kilometres. The whole car has remained in a spectacular original condition, only the paintwork was redone 5 years ago.

This Alfa Romeo 1900 CSS is the 4th and last version of the Alfa 1900, called Three windows, its biggest particularity is to be one of the first car to have the 5 box on the floor.

Overhauled and with 4 new tyres, it is ready to hit the road again.

Eligible for all historic races such as the Milles Miglia for example.

Un chef d'œuvre de la Carrosseria Touring Milano !

Quelle magnifique carrosserie que celle de cette Alfa Romeo 1900 CSS.

Seulement 599 exemplaires construits, combien en reste t il ?

Livrée en 1956 cette auto est la propriété du même collectionneur d'Alfa Roméo depuis 40 ans, d'après lui elle n'aurait que 100 000 kms d'origine. L'ensemble de l'auto est d'ailleurs restée dans un spectaculaire état d'origine, il n'y a que la peinture qui a été refaire il y a 5 ans.

Cette Alfa Romeo 1900 CSS est la 4eme et dernière version des Alfa 1900, appelée Three windows, sa plus grande particularité est d'être une des 1ère auto a avoir la boite 5 au plancher.

Révisée et avec 4 pneus neufs, elle est prête à prendre à nouveau la route.

Eligible sur toutes les courses historiques comme les Milles Miglia par exemple.

Cédric Vaslin Automobile



Title Mr

First name vaslin

Last name cedric

20 rue davoust

83100TOULON

France

Phone +33-0620520240

Fax +33-0620520240

Mobile phone +33-0620520240

<http://www.collection-privee-automobile.fr>

<https://www.classicdriver.com/en/car/alfa-romeo/1900/1956/804438>

© Classic Driver. All rights reserved.